
  

 

 
 
NAV Brukerutvalg // Referat  
  
 // Møtedato: 01/03/2024, kl. 12.00-15.00 
 
// Sted: Hubben i Grimstad- Grooseveien 36 
  
// Til stede:   
  
Fra organisasjonene:  
SAFO v/ Monika Andersen (hoved),    
A-larm v/Aina Sagen (hoved)  
Innvandrerrådet v/ Jaziar Radianti (hoved)  
Kreftforeningen v/ Jostein Sandvik (hoved) 
FFO (Funksjonshemmedes Fellesorganisasjon) v/ Wenche Madshaven (Landsforeningen for 
pårørende innen psykiatri – LPP (hoved)  
ME-foreningen: Lill-Tove Hole (hoved) 
Ungdomsrepresentant Tyra Felberg Valle (hoved) 
 
  
   
Fra NAV:  
Geir Svensen NAV leder NAV Arendal,  
Anne-Karin M. Møller, Avdelingsleder ved NAV Øystein Fritzen NAV leder ved NAV 
Grimstad  
 
  
// Forefall: Ingen 
 
 
// Referent:  
Tonje Johanssen  
 
 
 
Tema  Dialog/ Beslutning  

Informasjon om valg av ny 
leder for brukerutvalget og 
ny retning av Monica og Lill-
Tove / Geir og Øystein 

 
Nye møtedatoer- Årshjul- 
Øystein 
 
Skal alle ha en oppgave i 
brukerutvalget? 
Referatskriving, 
aksjonspunkter og 

Velkommen til Tyra som er ny ungdomsrepresentant. Hun er 
politiker, student og kjenner til NAV.  
 
 
Lill-Tove er ny leder og Aina er nestleder i brukerutvalget. 
 
 
Enighet om at vi har fysisk møter fremover og at medlemmene 
bytter på å delta på arbeidsutvalgsmøtene. Under evalueringen av 
hvert møte, kan alle komme med innspill til tema for neste møte. 
Vi kan da avgjøre hvem som blir med å planlegge neste møte.  
 



ordstyrer? Hvordan fordeler 
vi dette? 
 
 

Monica og Tyra kan være ordstyrere på møtene. Monica kan 
også ta delansvar for aksjonspunktene. 
Tonje fortsetter å skrive innkallinger og referater. 
 
 
Skal vi gjøre noe med mandatet? 
 
Årshjulet- møtet i mai utsettes til 26. juni og åpningen av nytt 
NAV kontor i Grimstad. Vi kommer tilbake til klokkeslett for 
møtet. De andre møtedatoene passer for alle. 
 
Forslag om at brukerutvalget kan spille inn til budsjettet i 
september og at dette legges inn i årshjulet. 
 
Anne-Karin tar ansvar for å innkalle til et møte i 2. kvartal på 
ungdomshuben i Arendal på Dampen. 
 
Boligtilbudet generelt er forslag til tema i brukerutvalget. Aina 
og Wenche formulerer et par spørsmål til dette teamet. Spill inn 
forslag til Aina og Wenche.  
 
 
 
 

Budsjettprosesser 
(innsparinger) i 
NAV/Kommunen av Geir og 
Øystein 
 

Se foiler fra Geir 
 

Presentasjon av Hubben av 
Øystein 
 

Se foiler fra Øystein 

Evaluering av møtet av 
Øystein  
 

Evaluering ble gjennomført.  
 
 

 
 


